
Jenkova in druge
cestne zadrege
v naši občini

Občani so na zborih volivcev
postavili precej vprašanj s po-
dročja vzdrževanja in rekon-
strakcij cest ozdroma mestnah
ulic. O tej temi so razpravlja-
M tudi na zadnji seji občinske
skupščine Ljubljana Center. Da
bi zvedeli kaj več o vprašanjih
oziroma odgovorili na ta vpra-
šanja, smo obiskali načelnika
oddelka za gradbene in komu-
nalne zadeve skupščine občdne
Ljubljana Center tovariša Za-
larja in mu postavili nekaj
vprašanj:

Na zboru volivcev 21. in 22.
volilne enote v krajevni skup-
nosti Stari Vodmat so občani
postavili vprašanje. kaj je z
gradnjo Jenkove ulice oziroma
ali jo boste v tem letu ustrez-
no vzdrževcUi ali pa morda ce-
lo zaprli za promet.

»Po generalnem urbanistič-
nem načrtu mesta Ljubljane
in po regulacijskem načrtu ob-
čme Ljubljana Center je Jen-
kova cesta predvidena za re-
konstrukcijo. Bodoče cestno

omrežje naj bi potekalo tako,
da bi se Masarykova cesta na-
daljevala po Jenkovi, ki naj bi
bila zvezana z Zaloško cesto.
V ta namen bo potrebno p o
rušiti nekatere zgradbe in ce-
sto prestaviti na traso, ki je
predvidema z regulacijskim na-
črtom. Prezgodaj bd bilo go
voriti o potrebnih sredstvih za
to investicijo, še manj pa o
tem, kdo in kdaj jih bo zago-
tovil. Po dosedanjih načrtih
te ceste ne nameravamo
rekomstruirati v bližnji prihod-
nosti. Glede na stališča zborov
volivcev in krajevne skupnostd
bomo v letu 1973 to cesto za-
časno zasilno uredili. Križišče
z Masarykovo cesto namerava-
mo zapreti, na nasprotni stra-
ni pa postavitd ustrezno pro-
metno sdgnalizacijo, ki bo do-
voljevala le lokalni dovoz. Ko-
munalnemu podjetju »Snaga«
smo že naročili, naj cesto po-
pravi, poleta pa jo bo večkrat
polil z lužino.«

Letos nameravate urediti tu-

di nekaj pločnikov. Zanima
nas, kateri pločniki so to vn
kdaj jih boste uredili?

»V preteklem letu so obča-
ni na zborih voldvcev zahteva-
M, da uredimo nekatere ploč-
nike. V zadnjem obdobju smo
dajali mogoče res nekoliko več
poudarka vzdrževanju oziroma
rekonstrukciji samih voznih
pasov, nekoliko manj pa vzdr-
ževanju in rekonstrukciji ploč-
nikov. Glede na stališča, skle-
pe in zahteve občanov na zbo-
rib volivcev v preteklem in le-
toSnjem letu, nameravamo as-
faltirati pločnik v Metelkovi
ulici, za kar smo predvideli
sredstva v višini 30.000 dinar-
jev. Rekonstrudrali bomo ploč-
nik v Maistrovi ulici in prav
tako pločnik v Šlajmarjevi uli-
ci. Tudi za ta dela so letos
sredstva zagotovljena. Rekon-
stiruirati nameravamo tudi
pločndk v Bohoričevi ter v Ve-
govi ulici.«

Dosedaj ste navedli le nekaj
konkretnih primerov, nas pa
bi zanimalo, kaj je z vsemi
ostalimi cestami, ki tudi niso
v najboljšem stanju?

»Ostale ceste, razen tistih, kd
jih nameravamo rekonstruira-
ti, bomo letos vzdrževali v ok-
viru razpoložljivih sredstev, ki
so približno enaka kot lani.
Letošnja zima je bila za nas
nekoliko ugodnejša iin pni spo-
mladanskih odjugah ni prišlo
do tako velikih poškodb kot v
preteklem letu. Po sedanjem
načrtu predvidevamo. da bomc
vse ceste pokrpali in jih us-
trezno uredili že aprila, tako
da bo še dovolj časa za izved-
bo horizontalne prometne sig
nalizacije, kd naj bi bila obnov-
ljena pred 1. majem.


